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Jelölt neve, betöltendő pozíció:  
 
Soós István, Tagságfejlesztési területért felelős elnökségi tag 
 

 
 
Születési adatok: 1978. április 11. 
 
Szakképzettség, végzettség: Villamosmérnök (BME-VIK) 
 
Szakmai tevékenység: 

− Schönherz Iskolaszövetkezet – stratégiai igazgató (2001-2022) 

− 2004-2017 között a Schönherz Informatikai Stúdió Kft. ügyvezetője 

− Talentio Kft. (work.buzz) – partner (2019-2022) 

− Aplomb Zrt. – alapító partner  

− Aplomb Zrt. – Stratégiai igazgató (2022 - ) 
 
 
Eddigi közéleti tevékenység: 

Schönherz Kollégiumért Alapítvány – alelnök (2002-2004), kurátor (2001) 
Schönherz Akadémia – alapító 
Schönherz Kollégium – Díszpolgár 
Schönherzes Villamosmérnökök és Informatikusok Egyesülete – alapító tag (2004) 
HTE tag - 2013-tól 
Közreműködés a HTE Digitális Átállás projekt (földfelszíni műsorszórás átállása) 
lebonyolításában a Schönherz Iskolaszövetkezet oldaláról (2013) 
A HTE Akadémia – kütyübemutatók egyik szervezője (2015-2016) 
HTE ezüst jelvény 2015 
A HTE YouTube csatorna fiataloknak szóló rendszeres adásának,  
a HTEch Járás tematikájának kialakításában való részvétel (2017-2018) 
A HTE konferenciák szekciók összeállításában való közreműködés:  
HTE Infokom 2014, HTE MediaNet 2015-2017-2019, 2021, 2022 
HTE arany jelvény 2020 
HTE Tagságfejlesztési területért felelős elnökségi tag 2020 
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Mit szeretnék tenni a HTE érdekében? 

Az elmúlt 23 évben munkám során a mérnökhallgatók hatékony megszólítása és szakmai 
karrierjük elindítása volt a legfontosabb feladatom. E tapasztalatom és kapcsolatrendszerem 
miatt vállaltam nagy örömmel a HTE Tagságfejlesztési területért felelős elnökségi pozíciót és 
feladatot 2020-ban. Hittem és most is hiszem, hogy a fiatal szakemberek friss tudása, és a 
HTE-ben jelen lévő, nagy szakmai tapasztalattal rendelkező tagság kölcsönösen tudnák 
segíteni egymást. Az elmúlt évek során vezetésemmel kidolgozásra került a HTE egyéni 
tagságra vonatkozó 2 szintű tagsági modell, valamint kidolgoztuk a Kollektív tagokkal történő 
rendszeres, stratégiai kapcsolattartás folyamatát és dokumentumait.  
 
A következő időszak fontos feladatának tekintem a 2 szintű tagsági modell bevezetésével 
kapcsolatos feladatok megszervezését, elvégzését. A kollektív tagság gondozásával 
kapcsolatos megnövekedett teendők ellátásában Lovas István címzetes szenátor segítségére 
és támogatására támaszkodom. 
 
Elnökségi tagként a kijelölt területen túli feladatokban is aktív szerepet vállalok. Kiemelt 
feladatomnak tekintem a HTE vezetősége és a tagság közötti kommunikációs távolság 
csökkentését, valamint a vezetőségbe frissen bekerült, fiatal kollégák és a nagy tapasztalattal 
és tudással rendelkező régi vezetők közötti kommunikáció elősegítését és gyorsítását, a 
kölcsönös tisztelet jegyében. 


